
ChristenUnie stelt Kamervragen over hoge premie voor de waddenheli 
  
Vragen van het lid Dik-Faber (ChristenUnie) aan de minister van Volksgezondheid 
Welzijn en Sport over de hoge premie voor de waddenheli. 
  

1. Bent u bekend met het bericht: “Friese zorgpremie hoger voor waddenheli”  in het 
Friesch Dagblad van 6 mei? 
  

2.    Bent u met mij van mening dat het onwenselijk is wanneer polissen van Friezen 
duurder worden dan in de rest van het land? Bent u met mij van mening dat het 
onwenselijk is wanneer zorgverzekeraars Friese inwoners mogelijk weren door  de 
hoge kosten van het patiëntenvervoer per helikopter? 
  

3.    Wat is de reden dat RAV Fryslân per 1 juli het patiëntenvervoer overneemt van 
Defensie? 
  

4.    Wilt u ervoor zorgen dat de aanpassing van het ‘Besluit beschikbaarheidsbijdrage 
WMG’  voor 1 juli gereed is, zodat de Regionale Ambulancevoorziening (RAV) 
Fryslân een rechtstreekse bijdrage krijgt voor patiëntenvervoer per helikopter? 
  

5.    Wilt u uiteenzetten waarom het aanpassen van het ‘Besluit beschikbaarheidsbijdrage 
WMG’ een oplossing biedt voor mogelijke risicoselectie waardoor zorgverzekeraars 
cliënten uit Friesland zullen proberen te weren? Biedt deze aanpassing ook een 
oplossing voor het verwachte verlies aan inkomsten van buitenlandse verzekeraars? 
  

6.    Wilt u deze vragen beantwoorden voor het algemeen overleg ‘Ziekenhuiszorg en 
eerstelijnszorg in krimpregio’s op dinsdag 26 mei aanstaande? 
 


